
Česká klubová výstava kolií a šeltií

V první   řadě  bych   chtěl  poděkovat   členům klubu,   kteří   se  podíleli   na
velmi  dobře  organizované  výstavě  se   skvělou  atmosférou,  která  přetrvávala
celý víkend. A v řadě druhé vystavovatelům, kteří vypadali, že berou všechny
výsledky velice sportovně.

Kvalita   vystavovaných   jedinců   ve   všech   třech   plemenech   byla   po
prohlédnutí   velice   uspokojivá.   Obzvlášť   třída   mladých,   která   byla   dobrým
znamením pro budoucnost plemen. Nejlepší z rasy v každém plemeni byli ti, co
se nejvíc přiblížili správnému standartu a mohou se udržet v každé společnosti.

Myslím,   že   kdybych   měl   být   kritický,   bylo   by   to   v oblasti   péče   a
temperamentu. Péče může být lehce napravena, jen prosím věnujte pozornost
péči   o   zuby.   Silný   nehet   na   prstu  může  odstranit   plak   a   k dispozici   jsou   i
dentální nástroje. Pečujte pravidelně o chrup vašeho psa a on si na to lehce
zvykne. 

Temperament,   pokud   není   zděděn,   lze   zlepšit   socializací.   Není   to
jednoduché   pro   žádného   rozhodčího   vyloučit   nebo   snížit   známku   jinak
výbornému psu kvůli jeho temperamentu. Musím říct, že tohle bylo více zjevné
u dlouhosrstých kolií než u ostatních plemen. 

Tohle  není  unikátní   jen  pro  Českou  republiku,  ale   jde   to  pozorovat  u
tohoto plemene napříč celou Evropou. 

Doufám, že tento report budete brát jako konstruktivní kritiku a tím, že
se zlepšíte v těchto bodech, tak můžete zlepšit své šance na úspěch vašeho psa
ve výstavním kruhu.

V shrnutí musím říct, že se jednalo o jedno z nejpříjemnějších posuzování
a to hlavně i díky tvrdé práci výboru klubu, který šel až za hranice možností, aby
vytvořil tento úspěšný víkend. 
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